
Op vrijdag 18 juni jl. stelde de GL-fractie een tweetal vragen over de Veiligheidsregio Gelderland-Zuid. 
Deze mail voorziet in de beantwoording. 
 
Dank voor het snelle bezorgen van de bezuinigingsopties van de VRGZ. Ik heb meteen een 
vervolgvraag over de consequentie van optie 5: de evenementenadvisering: 

1 – Hoe vaak hebben we als gemeente hiervan gebruik gemaakt in de afgelopen 5 jaar?  
De gemeente West Betuwe bestaat sinds 1 januari 2019. Vanaf dat moment zijn er 
gezamenlijk aantallen bijgehouden van alle evenementen en meldingen. Omdat we in 
het voorjaar van 2020 te maken kregen met de Coronacrisis, konden de meeste 
geplande evenementen niet doorgaan. We hebben dus alleen een beeld over 2019.  
 
De aantallen  
- In 2019 zijn er rond 140 evenementen gemeld die geen vergunningsplicht hadden. 

Hierbij wordt niet of nauwelijks advies ingewonnen bij de VRGZ. 
- Daarnaast zijn er in 2019 rond de 200 evenementen geweest, waarvan ongeveer 20 

B-evenementen en één 1 C-evenement (A-evenementen hebben de laagste- en C-
evenementen hebben de hoogste risicoclassificatie).  

 
Voor B- en C-evenementen wordt er altijd advies gevraagd aan de VRGZ. Onze externe 
adviseurs, zoals de politie en de VRGZ stellen zich in de afgelopen jaren al terughoudend op als 
het gaat om advisering op A-evenementen. Er vindt bij grofweg 75 % van de A-evenementen in 
bepaalde mate afstemming plaats met de VRGZ. Bijvoorbeeld voor hygiënezorg-advies bij 
tijdelijke horeca- en toiletvoorzieningen, een overnachting of wanneer er dieren bij het 
evenement zijn betrokken. Maar vooral wanneer er een tijdelijk bouwwerk, zoals een tent wordt 
geplaatst, waarbij de brandveiligheid moet worden getoetst.  
 
2 – Is het een mogelijkheid die advisering in eigen huis te doen of iemand daarvoor te laten 

opleiden?  
Dit is op zichzelf doenlijk, alleen tegen relatief hoge kosten en met het risico dat we toch 
onvoldoende expertise beschikbaar hebben. Dit sluit dus naadloos aan op de gevolgen die 
worden omschreven in bezuinigingsoptie 5 in het ‘Voorstel evenementen definitief’. Namelijk:  
“Het zal voor de gemeenten extra werk betekenen, naast het feit dat ze voor hen nieuwe 
expertise in huis moeten halen. Maar het niveau waarop de afstemming nu gebeurt, zullen ze 
zeer waarschijnlijk niet zelf kunnen organiseren, waardoor er voor inwoners/bezoekers extra 
risico’s zullen zijn.” 

 


